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Protokół z  XXX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 13 lutego 2017 r. 

W XXX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie wzięło udział 15  Radnych. 

Lista obecności Radnych i zaproszonych gości zostają załączone do niniejszego protokołu  

i  stanowią jego załączniki. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie otworzył XXX w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. Powitał przybyłych na obrady Radnych, a także 

zaproszonych Gości. Szczególnie powitał nowo powołanego Komendanta Komisariatu Policji  

w Stąporkowie Krzysztofa Oparę  życząc wielu sukcesów, powodzenia a także satysfakcji  

w pracy.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

15 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Radnych z pytaniem,  czy mają uwagi bądź 

propozycje do otrzymanego porządku obrad. W związku z brakiem uwag i propozycji 

proponowany porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z XXVII,XXVIII i XXIX sesji Rady Miejskiej w   Stąporkowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Odczytanie informacji na temat prac z wiązanych z komunalizacją. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w budynku Ośrodka Zdrowia  

w Krasnej, 

b) uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2017 rok, 

c) uchwalenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2017 rok, 

d) przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Stąporków na lata 

2017-2020” 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 

w Stąporkowie, 

f) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony  

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt,  

a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 
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g) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, 

h) zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie, 

8. Zapytania i interpelacje Radnych. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad XXX sesji został przez Radnych przyjęty 

jednogłośnie,15 głosami ”za”, przy biorących w obradach 15 Radnych. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołów z XXVII,XXVIII i XXIX sesji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni drogą elektroniczną otrzymali 

protokoły z sesji, które znajdują się także w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym  protokół  XXVII  sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty  

przez Radnych jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

W głosowaniu jawnym protokół z  XXVIII sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został 

przyjęty przez Radnych jednogłośnie 15 głosami ”za”. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

W głosowaniu jawnym  protokół z XXIX sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został przyjęty  

przez Radnych jednogłośnie 15 głosami ”za”. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego o działalności między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał  informację 

Przewodniczącego o działalności międzysesyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5 Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski odczytał informację o działalności międzysesyjnej,  

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.6. Odczytanie informacji na temat prac z wiązanych z komunalizacją. 

Danuta Jedynak Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej  

w Stąporkowie odczytała informację na temat prac związanych z komunalizacją,  

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Do przedstawionej informacji Radni nie wnosili pytań ani uwag. 
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Ad.7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie poinformował, iż wszystkie projekty uchwał 

zostały omówione na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej. Radni mają je przed 

sobą w związku z tym nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.7. a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego  

w budynku Ośrodka Zdrowia w Krasnej. 

W związku z brakiem pytań i uwag  Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 0 głosów 

”przeciw” -15 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

nie podjęła projektu uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego  

w budynku Ośrodka Zdrowia w Krasnej. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7. b) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej  

w    Stąporkowie na 2017 rok, 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 15 głosów 

”przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr  XXX/188/2017 w sprawie uchwalenia Planu Pracy 

Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2017 rok, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7. c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie na 2017 rok, 
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W związku z brakiem pytań i uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 15 głosów 

”przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/189/2017 w sprawie uchwalenia Planów Pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2017 rok, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7. d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki  

nad Zabytkami Gminy Stąporków na lata 2017-2020” 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 15 głosów 

”przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr  XXX/190/2017 w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Stąporków na lata 2017-2020” , która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7.e) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie, 

Przewodniczący poinformował, że skarga na działalność Dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie była tematem posiedzenia  w dniu 30 stycznia 2017 r. 

Komisji Rewizyjnej, która  po dokonaniu  wnikliwej analizy dokumentacji uznała skargę  

za bezzasadną i przedłożyła Radzie Miejskiej projekt uchwały w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 14 głosów 
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”przeciw”- 1 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

podjęła uchwałę  Nr  XXX/191/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7.f) projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności  

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk  

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 15 głosów 

”przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr  XXX/192/2017 w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk 

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7.g) projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 14 głosów 

”przeciw”- 1 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 
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podjęła uchwałę Nr XXX/193/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.7.h) projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Stąporkowie. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

”za”- 15 głosów 

”przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się”-0 głosów 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/194/2017 w sprawie zmiany statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.8. Zapytania i interpelacje Radnych. 

Brak dyskusji w temacie. 

Ad.9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Brak dyskusji w temacie. 

Ad.10. Sprawy różne. 

Głos w sprawach różnych zabrali: 

Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie Krzysztof Opara podziękował  

za miłe powitanie i przedstawił pokrótce swoją osobę. Wypowiedział się w kwestiach 

bezpieczeństwa w Stąporkowie na przestrzeni lat. Szczególnym priorytetem jego działania 

jako szefa Komisariatu Policji w Stąporkowie będzie podniesienie skuteczności  w walce  

z przestępczością narkotykową. 

Radny Edward Mazur w imieniu swoim i wszystkich Radnych pogratulował Pani Burmistrz 

zrealizowania pomysłu  otwarcia świetlicy dla niepełnosprawnych dzieci w Stąporkowie  

a także pozyskania środków na remont dróg w Grzybowie Starym i Lutej w kwocie 940 tys. 

złotych. Na ręce Radnego Powiatowego Wiesława Skowrona złożył także podziękowania 

Radnym Powiatowym i Zarządowi Powiatu Koneckiego za wykonanie drogi  

na ul. Górniczej w Stąporkowie. 
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Radna Joanna Wojna zgłosiła problem niewłaściwego oznakowania  przystanków 

autobusowych. Znaki   są umieszczone ok.100 m od zatoczki autobusowej. Kierowcy muszą 

się stosować do przepisów i nie zatrzymują się tam, gdzie jest wiata przystankowa  

tylko w miejscu, gdzie ustawiono oznakowanie. Jest to szczególnie  niebezpieczne dla dzieci 

wysiadających z gimbusów. Problem ten dotyczy całej gminy. 

Burmistrz Dorota Łukomska poprosiła, aby wszelkie podobne przypadki zgłaszać  

do pana Pawła Kloczkowskiego i pani Elżbiety Nowak, pracowników Urzędu Miejskiego, 

celem weryfikacji takich miejsc w naszej gminie. 

Sołtys Niekłania Małego Jan Telecki zgłosił problem bobrów, które przez budowanie tam 

spowodowały niedrożność rzeki Czarnej na odcinku od Niekłania do Stąporkowa.  Na obecną 

chwilę duża część terenów jest zalana przez wodę a w przypadku odwilży sytuacja może ulec 

znacznemu pogorszeniu. Sołtys  poinformował o zaistniałej sprawie w dniu dzisiejszym 

Referat Ochrony Środowiska tut. Urzędu. Prosił o podjęcie natychmiastowych działań  

w przedmiotowej sprawie. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski odpowiedział, iż tam bobrów nie wolno niszczyć samowolnie. 

Może je likwidować po zbadaniu sytuacji w terenie Świętokrzyski Zarząd Melioracji  

i Urządzeń Wodnych w Kielcach . W dniu dzisiejszym do Urzędu Miejskiego wpłynęło 

pismo będące odpowiedzią dla pani sołtys  z Koziej Woli, w którym dokładnie opisano,  

jak postępować należy w takiej sytuacji. Przede wszystkim należy poczekać na nadejście 

odwilży, ponieważ na obecną chwilę rzeki są oblodzone i nie można przeprowadzić działań 

mających na celu usunięcie tam bobrów. 

Dyrektor MGOKiS Katarzyna Sorn zaprosiła wszystkich gości na benefis pana Mariana 

Lisowskiego. 

Sołtys z Furmanowa Ignacy Dobrowolski zgłosił problem zniszczenia zabytkowej wieży 

wyciągowej w Furmanowie, której dach jest w bardzo złym stanie technicznym, zapada się.  

Niszczejąca wieża jest własnością prywatną. Sołtys prosi, aby Gmina wpłynęła  

na właścicieli, aby zadbali o zabytek. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski w odpowiedzi zaproponował sołtysowi złożenie pisma  

do Urzędu Miejskiego, które zostanie przekazane do Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków w Kielcach celem podjęcia stosownych działań. 

Ad.11. Zamknięcie obrad sesji.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej 

zamknął obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie, dziękując wszystkim  za udział. 

 

Protokół sporządziła:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita        Jacek Kołodziej 


